

Содержание /Content

КОЛОНКА РЕДАКТОРА.....6	EDITORIAL BOARD COLUMN.....6
БИОЛОГИЯ	
Усольцев В.А., Цепордей И.С., Осмирко А.А., Часовских В.П. Фитомасса древостоев двухвойных сосен Евразии: аддитивные модели в климатических градиентах9	Usoltsev V.A., Tsepordey I.S., Osmirko A.A., Chasovskikh V.P. Forest stand biomass: additive models sensitive to climate variables for two-needled pines in Eurasia9
Усольцев В.А., Цепордей И.С., Осмирко А.А., Часовских В.П. Относительные (безразмерные) показатели фитомассы двухвойных сосен в климатических градиентах Евразии.....31	Usoltsev V.A., Tsepordey I.S., Osmirko A.A., Chasovskikh V.P. The relative (dimensionless) biomass indices for two-needled pines in the climatic gradients of Eurasia.....31
Усольцев В.А., Колчин К.В., Осмирко А.А., Часовских В.П. Фитомасса деревьев в елово-пихтовых лесах Евразии: аддитивные модели в климатических градиентах.....67	Usoltsev V.A., Kolchin K.V., Osmirko A.A., Chasovskikh V.P. Tree biomass: additive models sensitive to climate variables for spruce-fir forests in Eurasia.....67
Усольцев В.А., Колчин К.В., Осмирко А.А., Часовских В.П. Фитомасса еловых древостоев Евразии: аддитивные модели в климатических градиентах.....80	Usoltsev V.A., Kolchin K.V., Osmirko A.A., Chasovskikh V.P. Forest stand biomass: additive models sensitive to climate variables for spruce forests in Eurasia.....80
НАУКИ О ЗЕМЛЕ	
Литовский В.В. Гравиогеография рек западного склона Урала. Часть III. Реки бассейна Камы.....91	Litovskiy V.V. Gravitational geography of rivers on the western slope of the Ural Mountains. Part III. The basin of the Kama river.....91
Литовский В.В. Гравиогеография рек западного склона Урала. Часть IV. Реки бассейна Белой и Урала.....103	Litovskiy V.V. Gravitational geography of rivers on the western slope of the Ural Mountains. Part IV. The basin of Belaya and Ural rivers.....103
КУЛЬТУРОЛОГИЯ	
Линник Ю.В. Н.В. Васильев и Н.К. Рерих..... 116	Linnik Yu.V. N.V. Vasiliev and N.K. Roerich116
Линник Ю.В. Поленица («Полимусейон» ратует за возвращение к матриархату!).....123	Linnik Yu.V. Polenitsa ("Polymuseion" advocating the return to the matriarchy!).....123
Миронова Е.А. Исследование пещеры Альтамира - источника данных о палеолитическом культе Великой Богини.....127	Mironova E.A. Research of Altamira cave – the source of data about the Paleolithic cult of Great Goddess.....127
Клёсов А.А. Руджеро Сантили как возмутитель спокойствия и индекс цитируемости Хирша.....148	Klyosov A.A. Ruggero Santilli as a troublemaker and the h-citation index.....148
Клёсов А.А. Третья годовщина Академии ДНК-генеалогии и события, с этим связанные.....156	Klyosov A.A. The third anniversary of the Academy of DNA genealogy and events associated with it.....156
EARTH SCIENCES	
CULTURAL STUDIES	

Московкин В.В.
Пётр I, Екатерина II и Александр III как
творцы Великой Октябрьской Социалистиче-
ской революции.....171

ПОЛИТОЛОГИЯ

Модестов С.А.
Глубинное государство как угроза националь-
ной государственности.....180
Ковальчук Ю.К.
Национальная стратегия развития АПК: тео-
ретические модели роста и разрушения, ре-
зультат их реализации.....186

ДИСКУССИОННЫЙ КЛУБ

Клёсов А.А.
Как геномный анализ «выявляет личное про-
исхождение».....200
Неруш Б.А.
Президент России просит о «прорывах» во
всех сферах211
Приложение.....217

Moskovkin V.V.
Peter I, Catherine II and Alexander III as creators
of the Great October Socialist revolution.....171

POLITICAL SCIENCE

Modestov S.A.
Deep state as a threat to national statehood.....180
Kovalchuk Yu.K.
National strategy of agriculture development: the-
oretical models of growth and destruction, the re-
sults of their implementation.....186

DISCUSSION CLUB

Klyosov A.A.
How genomic analysis «reveals the personal ori-
gins».....200
Nerush B.A.
Russian President asks for "breakthroughs" in all
the spheres.....211
Addendum.....217